
Fra:                                              Jan-Erik Bernes Roe <janebroe@yahoo.no> 
Sendt:                                        torsdag 11. mars 2021 18:25 
Til:                                               Tone Mjellelid Dale 
Emne:                                        Re: SV: SV: Tytebærhaugen på Tveitane 
  

Hei. 
Eg ser at administrasjonen er usamd i kjøp av Svena på Jamne. Politikarane er meir 
positive. 
Ser formannskapet no i veka har gitt ei bestilling til administrasjonen om å vurdere 
moglege areal for bygging på Vaksdal. 
Eg har spelt inn til dei tre politiske leiarane ordførar, varaordførar og Erlend H. 
Johannessen om mogleg tomteområdet ovanfor Tveitane (der det er hus frå før). Der er 
det plass til ei til to rader med hus og ikkje minst det området over der igjen. Gjertrud 
Karevoll teikna dette inn ein gong 30-40 mål 
Gnr 14 - Bnr 195. 
Reknar med at administrasjonen vurderer dette området i denne bestillinga. 
  
Dersom du ikkje er tett adresse, så kan du sende e-posten vidare til tett person. 
  
Ha ein god dag. 
  
Helsing 
Jan-Erik Bernes Roe 
  

 


